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Medborgarförslag om dränering av 
promenadstråket i allén mellan Karlaplan och 
Banérgatan. 

Förslag till beslut
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning
Ett medborgarförslag inkom till stadsdelsnämnden i september 
2019. Förslagsställaren anser att Karlavägens promenadstråk mellan 
Karlaplan och Banérgatan behöver rustas upp. 

Förvaltningen är medveten om att gångstråket öster om Karlaplan 
behöver rustas.

Stadsdelsförvaltningen förslår därför nämnden att i verksamhetsplan 
2020 avsätta investeringsmedel som medger att man schaktar ur 
gångstråket och bygger upp det från grunden så att det blir jämnt 
och får en god avrinning.
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Bakgrund
Ett medborgarförslag inkom till stadsdelsnämnden i september 
2019. Förslagsställaren anser att Karlavägens promenadstråk mellan 
Karlaplan och Banérgatan behöver rustas upp.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts av parkmiljöavdelningen norra innerstaden.

Ärendet
Förslagsställaren beskriver hur vatten samlas i Karlavägens 
gångstråk i sträckan mellan Karlaplan och Banérgatan och hur det 
är svårt att gå där efter att det regnat. Pölarna gör att folk går på 
gräset istället och nya gångar bildas där. När kylan kommer riskerar 
stråket att bli halt med benbrott som följd

Synpunkter och förslag
Förvaltningen är medveten om statusen på gångstråket öster om 
Karlaplan. De senaste åren har förvaltningen upprepade gånger fyllt 
på grusmaterial och försökt jämna ut svackor och pölar i stråket. 
Men gångvägen är sliten och det har bara hjälpt kortvarigt. Mer 
omfattande åtgärder krävs för att gångvägen ska vara hållbar över 
tid. Stadsdelsförvaltningen förslår därför nämnden att i 
verksamhetsplan 2020 avsätta investeringsmedel som medger att 
man schaktar ur gångstråket och bygger upp det på nytt så att det 
blir jämnt och får en god vattenavrinning.

Christina Klang Therese Rosen
Stadsdelsdirektör Avdelningschef
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